
Protokoll fört vid styrelsemöte för POMS-Handikappsykologernas Yrkesförening 
2007-09-10  i Psykologförbundets lokaler, Vasagatan 48,  i Stockholm. 
 
Närvarande: 
Gunilla Svensson 
Peter Collsiöö 
Mattias Eriksson 
Kristina Nilsson 
Tobias Skog 
Annika Olsson 
Carina Åsling 
 
§1  
Mötet öppnades av ordförande. 
§2  
Föredragningslistan godkändes. 
§3 
Justering av föregående mötesprotokoll: 
Ang Poms-bladet. Styrelseprotokoll ska presenteras på hemsidan, ej i Poms-bladet. 
 
§4 
Rapporter. 
-Inga jobbar vidare med rapporten kring lindrig utvecklingsstörning. Kristina mailar till Inga 
om önskad ändring av formulering kring ”definition” och ”diagnos”. 
Gunilla rapporterar från yrkesnätverkets sista möte i sept. Yrkesnätverken har fått en pott 
pengar till gemensamma utgifter. Yrkesnätverken har också bestämt sig för att ha en 
gemensam ”roll-up” på Psykologidagarna + broschyrer. 
Gunilla rapporterar också att det kommer att bli tre specialistområden: klinisk, pedagogisk 
och arbetslivets psykologi. Handikappsykologi kan ingå i både det kliniska och det 
pedagogiska specialistområdet. 
Diskussion om ifall vi ska använda medlemsmatrikeln till att förtydliga medlemmars 
specialisering, profilering etc.  
 
§5 
Kassörsrapport. 
Föreningen har god ekonomi, fn ca 132 000:-. 
Tobias föreslår att vi på årsmötet tar upp frågan vad föreningens pengar ska användas till. 
Tobias förbereder en proposition. 
Diskussion om föreningen ska erbjuda rabatterad medlemsavgift för dem som är medlemmar 
också i annan yrkesförening. Beslut att föreningen inte ger rabatt på vår redan låga 
medlemsavgift (200 kr/år).  
Överföringen av kassörsuppdraget från Peter till Tobias är nu klar. 
Nya medlemmar: Charlotte Byström, vuxenhab Nordöstra Skåne, Erika Dahlheim Barn och 
ungdomshab Mariestad, Ann-Marie Gustavsson Handikappcentrum Västerås, Pierre 
Hybbinette Handikappcentrum Västerås, Inger Luvö Vuxenhab Skaraborg, Katarina Juhlin 
och Åsa Andersson Barn och ungdomshab Ängelholm, Tullie Sewerin vuxenhab Malmö, Airi 
Kärkkänen Karlsson och Inger Klint Synteamet för barn och ungdom SLL, Eva Hygstedt 
Habiliteringen Kungälv, Karin Lundkvist, Iréne Wanstadius Barn och ungdomshab 
Kristianstad. 
 



§6 
Skrivelser. 
 
§7 
Konferenser. 
65 personer är anmälda så här långt till höstens konferens i Örebro. Mattias kontaktar Örebro 
och ber dem boka boende för styrelsen. 
§ 8 
SHPFs kontakter med andra organisationer. 
Inga går på Barn- och hälsovårdspsykologernas konferens. Gunilla går på skolpsykologernas. 
§9 
POMS-bladet. 
Nytt POMS-blad har dead-line i slutet på september. Annika kollar med Örebro om 
föreläsarna kan lämna abstracts till Poms-bladet . 
Diskussion om informationen som ges i Pomsbladet kontra informationen på hemsidan. 
Annika efterlyser en redaktion till Poms-bladet och föreslår en neddragning till tre nummer 
per år. 
Carina kollar gamla protokoll ang vad som har bestämts tidigare vad gäller styrelsens ansvar 
för Poms-bladet. 
 
§10 
Styrelsens sida. 
Gunilla skriver. 
 
§11 
Uppdrag åt POMS-Handikappsykologernas yrkesförening. 
Specialistrådet är intresserade av att ha en referensgrupp från yrkesföreningarna när det gäller 
att värdera utbildningar, kurser och vetenskapliga arbeten. Diskussion. Styrelsen kommer 
fram till att vi kan värdera vad som är relevant för vårt arbetsområde. 
 
§12 
Övriga frågor. 
-Broschyr för Handikappsykologerna. Diskussion och redigering av utformande och innehåll. 
Mattias mailar ut den nya versionen för kommentarer. 
-Har vi anmält till förbundet att vi bytt namn? Gunilla kontaktar kansliet. 
§13  
Mötet avslutades. 
Nästa möte blir ett konstituerande möte i samband med konferensen 12-14 nov i Örebro. 
 
 
Vid protokollet                                     Justeras 
 
 
 
Carina Åsling                                        Gunilla Svensson 
sekreterare                                            ordförande 
 
 


